
At dampe er ikke at ryge. 

Jeg var ryger i 25 år, indtil jeg for 1 år siden gradvist holdt helt op. Uden damp var dette ikke 

lykkedes, erfaringsmæssigt sikker konstatering. 

Lungefunktionstesten lyver ikke: Fra 69% til 99%  

Sundhedssektoren er glad.  

Tobaks- og medicinalindustrien er ikke. 

At lovmæssigt sidestille damp med cigaretrygning er ikke at gøre noget godt for nogen. Vi dampere 

kræver ikke pauser på 7 minutter + 5 minutter til fortovsturen. Vi generer ikke andre med tjærelugt. 

Vi skal ikke indlægges med KOL pga damp osv. 

Ja, vi er stadig nikotinslaver, dog sundere slaver nu, men jeg bliver tvunget til at sørge for at få 

dækket mit behov, dvs cigaretrygning er desværre løsningen på loven for mit vedkommende, øv. 

Flere erfaringer, undersøgelser og forskning bør indhentes og sættes i gang, før et så markant 

lovforslag stemmes igennem.  
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